
PROTOKÓŁ NR XIX/2008 
z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 25 stycznia 2008 roku 
 

Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu 25 

stycznia 2008 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Nowym 

Mieście nad Pilicą i trwała od godz. 10
00

 do godz. 13
30

. 

 

Obradom sesji przewodniczył p. Zbigniew Kacprzyk – Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej otwierając sesję Rady stwierdził na podstawie 

listy obecności /załącznik nr 1 do niniejszego protokołu/ prawomocność obrad. 

Na sali obecnych było 14 radnych na ustawowy skład liczbowy 15. 

 

W sesji udział wzięli: 
1. Burmistrz Miasta i Gminy   p. Barbara Gąsiorowska 

2. Skarbnik Miasta i Gminy   p. Ewa Bator 

3. Sekretarz Miasta i Gminy   p. Zygmunt Bigos 

4. Senator RP      p. Stanisław Karczewski 

5. Radny Powiatu Grójeckiego   p. Krzysztof Fiks 

6. Radny Powiatu Grójeckiego   p. Witold Wójcik 

7. Dyrektor Biura Senatora RP   p. Karolina Steczkowska 

8. Kierownik ZUK     p. Zdzisław Misztal 

9. Kierownik Posterunku Policji   mł. aspirant Janusz Dobrosz 

10. Radny Powiatowych Izb Rolniczych  p. Jan Zawadzki 

11. Członkowie GKRPA 

12. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu miasta i gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą wg załączonej listy obecności /załącznik nr 2 do 

niniejszego protokołu/ 

13. Mieszkańcy miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 
 

PKT 1 
Na sekretarza obrad radny p. Mirosław Binkiewicz zgłosił kandydaturę radnej p. 

Teresy Dudek, która wyraziła zgodę na kandydowanie. W głosowaniu za – 14 

na stan obecnych 14 radnych radna p. Teresa Dudek została sekretarzem obrad 

sesji Rady Miejskiej. 

 

PKT 2 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poinformował, że każdy 

z radnych otrzymał proponowany porządek obrad sesji i zapytał czy są uwagi 

lub wnioski do proponowanego porządku obrad sesji. 



Radni propozycji nie zgłosili. Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew 

Kacprzyk postawił wniosek aby do porządku obrad wprowadzić punkt 7 

dotyczący sprawozdania z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz ppkt. f w pkt 8 podjęcia uchwał w sprawie 

ustalenia zasad korzystania ze stołówek zorganizowanych w szkołach 

prowadzonych przez Gminę Nowe Miasto nad Pilicą. Wniosek został poddany 

pod głosowanie. W głosowaniu za 14 na stan obecnych 14 radnych wniosek 

przyjęto. Przystąpiono do głosowania nad proponowanym porządkiem obrad. W 

głosowaniu za – 14 na stan obecnych 14 radnych przyjęto porządek obrad w 

następującym brzmieniu: 

1. Wybór sekretarza obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Wystąpienia Przewodniczących Stałych Komisji Rady Miejskiej. 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres 

międzysesyjny. 

6. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

7. Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w mieście i gminie Nowe Miasto nad Pilicą. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie miasta i gminy na 2008 rok; 

b) ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego i wartości jednego punktu 

w złotych dla pracowników Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Nowym Mieście nad Pilicą; 

c) przyznania Burmistrzowi Miasta i Gminy dodatkowego wynagrodzenia 

rocznego; 

d) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obejmującego teren gminy Nowe Miasto nad Pilicą; 

e) zatwierdzenia planów pracy Stałych Komisji Rady Miejskiej w Nowym 

Mieście nad Pilicą na 2008 rok; 

f) ustalenia zasad korzystania ze stołówek zorganizowanych w szkołach 

prowadzonych przez Gminę Nowe Miasto nad Pilicą. 

9. Interpelacje i zapytania. 

10. Wolne wnioski. 

 

 
 



PKT 3 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poinformował, że 

protokół z sesji wyłożony był do wglądu w Biurze Rady. Zapytał czy są 
zastrzeżenia do protokołu. Uwag i zastrzeżeń nie zgłoszono, przystąpiono do 

głosowania nad przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji Rady. 

W głosowaniu za 14 na stan obecnych 14 radnych protokół został przyjęty. 

 

PKT 4 
Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej Rady Miejskiej w Nowym 

Mieście nad Pilicą p. Król Ignacy poinformował, że w okresie międzysesyjnym 

Komisja odbyła jedno posiedzenie w dniu 25 stycznia 2008 roku na którym 

zajmowano się następującymi sprawami: 

1. Plan pracy Komisji na 2008 rok. 

2. Sprawozdanie z działalności Komisji za 2007 rok. 

3. Opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady. 

4. Sprawy bieżące kierowane do Komisji.  

 

Członkowie Komisji Gospodarczo – Budżetowej Rady Miejskiej opracowali 

plan pracy Komisji na 2008 rok. Plan pracy zostanie przedstawiony przy 

stosownej uchwale. Członkowie Komisji określili schemat sprawozdania z pracy 

Komisji za 2007 rok. Sprawozdanie z tejże Komisji sporządził Przewodniczący 

Komisji. Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska zapoznała 

członków Komisji z projektami uchwał przygotowanymi na sesję. 
Burmistrz p. Barbara Gąsiorowska w kolejności omówiła szczegółowo uchwały 

w następujących sprawach: 

• w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego obejmującego teren gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą. Poinformowała że pp Kotaniec z Jankowic wystąpili z 

wnioskiem o zmianę w planie zagospodarowania przestrzennego 

pozwalającego na rozbudowę firmy oraz z deklaracją pokrycia kosztów 

zmiany planu. Koszty wynikające z tego tytułu zainteresowany pokrył na 

co jest dowód wpłaty. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali 

powyższe stwierdzając, że nie należy blokować rozwoju firmy. 

• w sprawie przyznania Burmistrzowi Miasta i Gminy dodatkowego 

wynagrodzenia rocznego tzw. „trzynastki”. Poinformowała, że w tym 

roku to Rada uchwałą zatwierdza dodatkowe roczne wynagrodzenie i w 

jej przypadku to będzie 8,5% sumy wynagrodzenia za pracę otrzymanego 

za pracę w 2007 roku. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

• w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego i wartości 

jednego punktu w złotych dla pracowników Miejsko – Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Nowym Mieście nad Pilicą. 



Poinformowała że zmienia się stawka punktu z 5zł na 7 zł. Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Zmiany w budżecie miasta i gminy przedstawiła Skarbnik Miasta i Gminy p. 

Ewa Bator informując, że zmian dokonuje się w dochodach o kwotę 3000 zł jest 

to zwiększenie środków na utrzymanie dróg powiatowych i po zmianach 

dochody wynoszą 14 410 124 zł i tym samym w wydatkach gdzie wydatki 

wynoszą po zmianach 17 065 771 zł. Dokonuje się również przeniesień 
wydatków pomiędzy poszczególnymi podziałkami klasyfikacji budżetowej o 

kwotę 8 000 zł i będzie to nowe zadanie inwestycyjne pod nazwą zestaw do 

zintegrowanego sytemu alarmowania. Członkowie Komisji pozytywnie 

zaopiniowali zmiany w budżecie miasta i gminy na 2008 rok. 

Inspektor UMiG  p. Bogumił Strumiłło przedstawił projekt uchwały w 

sprawie ustalenia zasad korzystania ze stołówek zorganizowanych w szkołach 

prowadzonych przez Gminę Nowe Miasto nad Pilicą. Wyjaśnił, że do tej pory 

zasady takie ustalał dyrektor placówki w tej chwili zmieniła się ustawa o 

systemie oświaty i takie zasady określa Rada. Po wyjaśnieniach Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska zapoznała zebranych ze 

sprawozdaniem z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych za rok 2007. Komisja pozytywnie przyjęła sprawozdanie.  

Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska poinformowała Komisję, że 

w dniach 28 – 29 czerwca br. odbędą się dni Nowego Miasta. Poinformowała, 

że na ten cel będziemy mieć dofinansowanie w kwocie 15 000 zł. 

Poinformowała również o tym że do 31 stycznia br. Gmina złoży wnioski o 

dofinansowanie budowy trybun, wodociągu Wierzchy, dokumentacji na 

Ośrodek Kultury (po starym Urzędzie) oraz wraz z dyrektorami szkół wniosek o 

dofinansowanie remontu kuchni w PSP w Nowym Mieście nad Pilicą i 

kontynuację remontu I piętra w PSP w Żdżarach. 

Radny Mirosław Bors zgłosił wniosek aby zmobilizować sołtysów w sprawie 

roznoszenia worków na śmieci ewentualnie powiadomić mieszkańców, że takie 

worki się znajdują u sołtysów i żeby każdy z mieszkańców sobie je odebrał. 

Mieszkańcy skarżą się że nic nie wiedzą o segregacji śmieci a tym bardziej że są 
jakieś worki. Trzeba ustalić kto ma dostarczyć worki czy ZUK czy sołtysi. 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej p. Król Ignacy odczytał 

sprawozdanie z działalności Komisji za 2007 rok. Sprawozdanie stanowi 

załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej p. Dudek Teresa 

poinformowała, że w okresie międzysesyjnym Komisja obradowała jeden raz w 

dniu 18 stycznia 2008 roku. Na posiedzeniu zajmowano się następującymi 

tematami: 

1. Plan pracy komisji na 2008 rok. 

2. Sprawozdanie z działalności Komisji za 2007 rok. 

3. Opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady. 



4. Zapoznanie się ze sprawozdaniem z działalności Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 2007 rok oraz zapoznanie 

się z planem finansowym na rok 2008. 

5. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

 

Członkowie Komisji opracowali plan pracy komisji na rok 2008.  

Członkowie Komisji wraz z przewodniczącą Komisji sporządzili sprawozdanie 

z działalności Komisji za 2007 rok.  

Członkowie Komisji zostali zapoznani z projektem uchwały oraz z wnioskiem w 

sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego obejmującego teren Gminy Nowe Miasto 

nad Pilicą. Członkowie Komisji po wyjaśnieniach pozytywnie zaopiniowały 

projekt uchwały. Członkowie Komisji zostali zapoznani również z projektem 

uchwały w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego i 

wartości jednego punktu w złotych dla pracowników Miejsko – Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Nowym Mieście nad Pilicą oraz przyznania 

Burmistrzowi Miasta i Gminy dodatkowego wynagrodzenia rocznego, które 

zaopiniowali pozytywnie.  

Burmistrz Miasta i Gminy poinformowała o planowanych zmianach w budżecie 

informując, że nie będą to duże zmiany bo 8 000 zł będzie przeniesione na 

zakup syreny wczesnego reagowania oraz wprowadzenie do budżetu po 

dochodach 3 000 zł na utrzymanie dróg powiatowych. 

Burmistrz Miasta i Gminy poinformowała również o planowanych dniach 

Nowego Miasta które odbędą się w dniu 28 – 29 czerwca 2008 roku. 

Pełnomocnik Burmistrza Miasta i Gminy ds. Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych p. Kozera Agnieszka przedstawiła członkom Komisji 

sprawozdanie z działalności Komisji za rok 2007 oraz zapoznała członków 

Komisji z planowanymi wydatkami Komisji na rok 2008. Członkowie Komisji 

pozytywnie zaopiniowali sprawozdanie w przedmiotowej sprawie.  

Przewodnicząca Komisji rewizyjnej p. Teresa Dudek odczytała sprawozdanie z 

działalności Komisji Rewizyjnej za rok 2007. Sprawozdanie stanowi załącznik 

nr 4 do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej Rady Miejskiej p. Lech 

Staniszewski poinformował, że w okresie międzysesyjnym Komisja odbyła 

wspólne posiedzenie wraz z Komisją Rewizyjną w dniu 18 stycznia 2008 roku, 

tematy były wspólne, więc nie będzie powielał przedmówców. 

Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej odczytał sprawozdanie z 

działalności Komisji za 2007 rok. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do 

niniejszego protokołu. 

 

PKT 5 
Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska przedstawiła sprawozdanie z 

działalności za okres międzysesyjny tj. od 28 grudnia 2007 roku do 24 stycznia 

2008 roku, które przedstawia się następująco: 



1. W dniu 29 grudnia 2007 roku odbyło się spotkanie Burmistrza MiG, członka 

zarządu Powiatu Grójec z Panią Minister Zdrowia Ewą Kopacz. Rozmowy 

dotyczyły planowanych inwestycji na terenie miasta i gminy, a w szczególności 

„miasteczka filmowego” i zalewu. Pani Minister bardzo życzliwie podeszła do 

problemów nurtujących naszą lokalną społeczność oraz obiecała wszechstronną 
pomoc, ponieważ zależy Jej bardzo, aby subregion radomski prężnie się 
rozwijał. 

2. Jak corocznie Urząd Miasta i Gminy zorganizował w parku miejskim przy 

pałacu zorganizowana była impreza plenerowa. Z okazji przywitania Nowego 

2008 Roku życzenia dla mieszkańców i ich gości złożył w imieniu władz 

samorządowych p. Zygmunt Bigos. Uczestnicy symbolicznym szampanem 

witali Nowy Rok. Nie zabrakło sztucznych ogni oraz gorącej muzyki. Impreza 

zakończyła się około godziny 2
00 

. 

3. W dniu 13 stycznia 2008 roku odbył się XVI Finał Wielkiej Orkiestry 

Świątecznej Pomocy. W naszym mieście wolontariusze rekrutujący się głównie 

z Publicznego Gimnazjum w Nowym Mieście nad Pilicą zbierali pieniądze. 

Według zebranych informacji oba sztaby (liceum i gimnazjum) łącznie zebrały 

ok. 11.000zł. Urząd Miasta i Gminy wspomógł akcję w postaci zorganizowania 

posiłku dla wolontariuszy za kwotę 364,50zł. 

4. W dniu 17 stycznia 2008 roku Pan Zbigniew Kacprzyk – Przewodniczący Rady 

Miejskiej oraz Pan Zygmunt Bigos – Sekretarz Miasta i Gminy złożyli kwiaty 

przed obeliskiem przy ul. Tomaszowskiej z okazji 63 rocznicy wyzwolenia 

Nowego Miasta nad Pilicą z okupacji niemieckiej. 

5. W dniu 21 stycznia 2008 roku rozstrzygnięto przetarg nieograniczony na 

ubezpieczenie majątku Gminy Nowe Miasto nad Pilicą. Okres ubezpieczenia 

obejmuje od 29 stycznia 2008r. do 28 stycznia 2011r.  Wpłynęły trzy oferty, w 

tym dwie ważne. Wybrano ofertę najtańszą Towarzystwa Ubezpieczeń 

Wzajemnych TUW Biuro Regionalne w Radomiu. Kwota oferty: 85.806,00 zł. 

Druga dopuszczona oferta firmy TU FILAR S.A. Oddział Białystok 

wystawiona została na kwotę 113.682,00 zł. 

6. Zarząd Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

w Warszawie pozytywnie rozpatrzył nas wniosek i przyznał na 2008 rok 

pożyczkę do 600 tys. zł na „Przebudowę i rozbudowę oczyszczalni ścieków 

w Nowym Mieście nad Pilicą - etap II”. 

7. W styczniu br. rozpoczęto przebudowę drogi wojewódzkiej nr 728 relacji Nowe 

Miasto nad Pilicą – Odrzywół, na odcinku od km 33 + 900 do km 41 + 300 

(okolice ulicy Szkolnej). Inwestycję wykonywać będzie konsorcjum firm: 

1. Przedsiębiorstwo Robót Drogowo-Mostowych „ CEZET BIS” Sp. z o.o.  

ul. 17 stycznia 32, 27-200 Starachowice. 

2. Przedsiębiorstwo Robót drogowych Zaskórski i Wspólnicy Sp z o.o. ul. 

Opoczyńska 38, 26-434 Gielniów. Wartość inwestycji 17.990.557,05 zł. 

Termin wykonania 30.06.2009 r. Przebudowa drogi obejmować będzie 

odcinek od km 33 + 900 (okolice ul. Szkolnej w Nowym Mieście) do km 41 

+ 300 (granica gminy we wsi Żdżarki). Przebudowa polegać będzie na 

wzmocnieniu istniejącej nawierzchni (podbudowa oraz nawierzchnia 

mineralno-bitumiczna), remoncie mostu na rzece Pilicy, przebudowie 

napowietrznej linii energetycznej, podziemnych linii wodociągowych, 



przebudowie kablowych linii telekomunikacyjnych, kanalizacji deszczowej 

w mieście Nowe Miasto, odwodnieniem korpusu drogi oraz wykonaniem 

chodników w Nowym Mieście i we wsi Żdżarki. 

8.W dniu 23.01.2008 r. Pan Władysław Staszewski obchodził 101 urodziny.  

W dniu sto pierwszej rocznicy otrzymał wiele życzeń. W imieniu Samorządu Miasta i 

Gminy Nowe Miasto nad Pilicą życzenia złożyli Burmistrz MiG, Kierownik USC i 

Sekretarz MiG. 

 

PKT 6 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poinformował o 

pismach które wpłynęły do Biura Rady w okresie międzysesyjnym tj. pismo od 

Senatora RP p. Stanisława Karczewskiego popierające mieszkańców osiedla 

Sady w sprawie budowy drogi na tymże osiedlu. Pismo zostało przedstawione 

Radzie oraz p. Burmistrz. Wpłynęło również pismo od Dyrektora Gimnazjum do 

Komisji Oświatowo – Społecznej w sprawie zwiększenia środków na remont 

kuchni w Gimnazjum. Wpłynął również wniosek o zmianę w planie 

zagospodarowania przestrzennego od pp. Kotaniec. W okresie międzysesyjnym 

Przewodniczący Rady brał udział w następujących spotkaniach i 

uroczystościach : 7 stycznia w posiedzeniu Zarządu OSP w Nowym Mieście nad 

Pilicą, spotkanie w sprawie organizacji Honorackich dni młodzieży, 16 stycznia 

br. spotkanie z Wójtem Regnowa w sprawie wspólnej realizacji budowy 

wodociągu, 24 stycznia uczestniczył w spotkaniu noworocznym które 

zorganizował Pan Senator.  

Przewodniczący Rady Poprosił o zabranie głosu p. Senatora Stanisława 

Karczewskiego.  

Senator Karczewski podziękował za zaproszenie na sesję i zapewnił, że kiedy 

tylko czas mu pozwoli zawsze będzie w sesjach uczestniczył. Poruszył również 
problem segregacji odpadów i powiedział ,że jest to bardzo duży problem i 

obywatele muszą sami do tego poważnie podejść. Serdecznie podziękował Pani 

Burmistrz i całemu Samorządowi za wspieranie budowy miasteczka filmowego 

ale powiedział, że w dniu 26 stycznia zostanie opublikowana lista (nowa lista) 

projektów kluczowych na której miasteczko filmowe najprawdopodobniej się 
nie znajdzie. Została okrojona no i bez środków niestety nic nie będzie można 

zrobić. Jeżeli chodzi o grunty to miały być zbyte bez procedury przetargowej ale 

niestety decyzje zostały pozmieniane. Senator Karczewski stwierdził, że 

wszystko co będzie w stanie mógł zrobić to zrobi. Powstała taka inicjatywa 

społeczna wysłania listu – pisma do Pana Premiera, że mieszkańcy popierają 
działania – inicjatywę budowy miasteczka filmowego. Podpisy składają 
mieszkańcy wszystkich okolicznych gmin, bo wszystkim bardzo na tym zależy. 

Cieszy się bardzo, że władze naszej gminy na czele z Panią Burmistrz dotarły do 

środowiska filmowców bo oni też mają duży wpływ na pewne decyzje. Chciałby 

jeszcze powiedzieć o piśmie które wystosował do Pana Przewodniczącego i do 

Pani Burmistrz w sprawie Straży odnośnie zmniejszenia etatów w tejże Straży 

aby zastanowili się nad problemem i jeszcze raz przeanalizowali sprawę. 



Chciałby tylko powiedzieć że nowa ustawa o ratownictwie medycznym pozwala 

na wyjazdy dwóch zespołów ratunkowych, jeden specjalistyczny drugi nie, 

jeden z lekarzem drugi bez lekarza więc dobrze by było aby takie zespoły 

pojechały dwa. Poinformował, że 23 lutego organizuje sporą konferencję w 

sprawie możliwości funkcjonowania inicjatyw lokalnych, włączyć społeczność 
lokalną w działanie mające na celu pozyskiwanie środków, tak jak to robi 

Stowarzyszenie Warka. 

Głos zabrał Przewodniczący Rady potwierdził, że faktycznie są duże problemy z 

miasteczkiem filmowym ale myśli, że wszystko będzie dobrze. 

Głos zabrał radny Powiatu Grójeckiego p. Krzysztof Fiks stwierdzając, że z 

miasteczkiem filmowym to jest tak że wszystko jest zaczynane od zera, nie ma 

nic. Najpierw musi być przekazany grunt pod budowę miasteczka, żeby można 

było przekazać środki. Naciski ze strony Samorządu Nowomiejskiego są bardzo 

duże i ciągle Pani Burmistrz jeździ i prosi i ze wszystkich stron jest nacisk. Jego 

zdaniem należy poczekać z opiniami , bo np. kiedy byli z Panią Burmistrz na 

spotkaniu u Pani Minister Kopacz akurat w ECHU DNIA ukazał się artykuł 

Pana Senatora i Pani Minister która nie była w temacie stwierdziła, że my 

jeździmy zabiegamy a tu już inni z góry przesądzają że miasteczka filmowego 

nie będzie. 

Głos zabrał p. Witold Wójcik radny Powiatu Grójeckiego stwierdzając, że nie 

można mówić o tym że miasteczka nie będzie bo takie działania to są wrogie 

działania i przestrzega wszystkich i prosi aby tak nie mówili, bo to na pewno nie 

polepszy sytuacji a wręcz odwrotnie. Popiera bardzo inicjatywę Pana Senatora 

w sprawie podpisów ale wcale nie jest tak do końca przekonany, że tego 

miasteczka nie będzie, bo uczestniczył niedawno w spotkaniu z filmowcami i 

chce powiedzieć że oni są nastawieni bardzo optymistycznie i robią bardzo 

wiele w tym kierunku aby miasteczko filmowe u nas powstało. 

Senator RP p. Stanisław Karczewski zabrał głos mówiąc że został źle 

zrozumiany bo on nie twierdzi że miasteczka nie będzie tylko że ta inwestycja 

jest zagrożona. 

 

PKT 7 
Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w mieście i gminie Nowe miasto nad Pilicą za rok 2007 

przedstawiła p. Agnieszka Kozera – Pełnomocnik Burmistrza ds. 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w mieście i gminie Nowe Miasto 

nad Pilicą. Pytań i zastrzeżeń do sprawozdania nie zgłoszono. Sprawozdanie 

stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 8a 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

miasta i gminy na 2008 rok. Poprosił Skarbnika p. Ewę Bator o zreferowanie 

projektu uchwały. 



Skarbnik p. Ewa Bator poinformowała, że zmian dokonuje się w dochodach o 

kwotę 3.000 zł jest to zwiększenie środków na utrzymanie dróg powiatowych i 

po zmianach dochody wynoszą 14 410 124 zł i tym samym w wydatkach gdzie 

wydatki wynoszą po zmianach 17 065 771 zł. Dokonuje się również przeniesień 
wydatków pomiędzy poszczególnymi podziałkami klasyfikacji budżetowej o 

kwotę 8 000 zł i będzie to nowe zadanie inwestycyjne pod nazwą zestaw do 

zintegrowanego sytemu alarmowania. Pytań i zastrzeżeń nie stwierdzono, 

przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 13 

na stan obecnych 13 radnych uchwalono uchwałę Nr XIX/123/2008 w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu. 

 

PKT 8b 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego i 

wartości jednego punktu w złotych dla pracowników Miejsko – Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Nowym Mieście nad Pilicą. Pytań nie 

stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W 

głosowaniu za – 13 na stan obecnych 13 radnych uchwalono uchwałę  
Nr XIX/124/2008 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 8 do 

niniejszego protokołu. 

 

PKT 8c 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie przyznania Burmistrzowi Miasta i Gminy dodatkowego 

wynagrodzenia rocznego. Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania 

nad w/w projektem uchwały. 

W głosowaniu za – 13 na stan obecnych 13 radnych uchwalono uchwałę Nr 

XIX/125/2008 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 9 do 

niniejszego protokołu. 

 

PKT 8d 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany planu 

zagospodarowania przestrzennego obejmującego teren gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą. Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem 

uchwały. W głosowaniu za – 13 na stan obecnych 13 radnych uchwalono 

uchwałę Nr XIX/126/2008 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi 

załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 8e 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia planów pracy Stałych Komisji Rady Miejskiej na rok 2008. 



Poprosił kolejno Przewodniczących Komisji o przedstawienie planów pracy. 

Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem 

uchwały. W głosowaniu za 13 na stan obecnych 13 radnych uchwalono uchwałę 
Nr XIX/127/2008 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 11 

do niniejszego protokołu. 

 

PKT 8f 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia 

zasad korzystania ze stołówek zorganizowanych w szkołach prowadzonych 

przez Gminę Nowe Miasto nad Pilicą. Pytań nie stwierdzono. Przystąpiono do 

głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 13 na stan 

obecnych 13 radnych uchwalono uchwałę Nr XIX/128/2008 w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 9 
Sołtys sołectwa Żdżary p. Jan Dąbrowski zapytał dlaczego to sołtysi mają 
roznosić worki na śmieci mieszkańcom. Zuk pobiera opłaty za odbiór 

nieczystości i jaki problem żeby przy zabieraniu śmieci od razu zostawić worki. 

Wtedy mogą sobie odnotowywać numerami domów kto segreguje odpady i ile 

worków zostało zużyte.  

Przewodnicząca Osiedla nr 1 w Nowym Mieście nad Pilicą p. Pardej Helena 

stwierdziła, że ciągle się słyszy że ZUK ponosi straty. Na osiedlu przy ul. 

Ogrodowej podniesiono im stawki uzasadniając że są straty. Mieszkańcy 

wyliczyli że ZUK nie miał straty przy odbiorze tylko zysk, dlatego też nie 

rozumieją dlaczego tak drastycznie wzrosły opłaty za śmieci. Odnośnie 

segregacji to jak mieszkańcy mają segregować jak nie ma odpowiednich 

pojemników na segregację odpadów. Najpierw trzeba zapewnić mieszkańcom 

odpowiednie pojemniki a dopiero wymagać.  
 

PKT 10 
Wolnych wniosków nie stwierdzono. 

 

Z powodu wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej 

zamknął obrady sesji. 

 

Protokołowała       Przewodniczył 

 

Iwona Lepa 


